

# ASCEND CANADA EMERGING LEADERS MENTORSHIP PROGRAM (2025)

Empowering the Next Generation of Leaders



## About the Program

The Ascend Canada Emerging Leaders Mentorship Program is designed to support early to mid-career Pan-Asian professionals in their career and leadership development. This program connects mentees with experienced mentors who provide valuable guidance, share professional experiences, and help navigate career growth.

Through structured mentorship, participants will have the opportunity to expand their professional networks, gain industry insights, and develop key leadership skills. The program fosters meaningful connections that benefit both mentees and mentors.

## Program Benefits

### For Mentees:

- Receive mentorship from leaders one to two career levels above you
- Gain industry insights, career advice, and leadership guidance
- Access structured networking and learning sessions on key leadership topics

### For Mentors:

- Support the next generation of leaders by sharing your experience
- Expand your professional network across industries
- Enhance your leadership and coaching skills

## How the Program Works:

- 1:1 or small group mentorship: Mentees are paired with mentors based on career level, goals, and interests.
- Self-driven engagement: Mentees are responsible for initiating contact with their mentor.
- Networking and learning sessions: Monthly discussions on key leadership topics.
- Flexible and virtual: The program is designed to fit into busy schedules, with remote-friendly interactions facilitated through Ten Thousand Coffees (10KC).



### Key Dates

- **February 11** – Applications Open
- **March 10** – Application Deadline
- **March 20** – Mentor-Mentee Matching Completed
- **March 31** – Official Program Launch on Ten Thousand Coffees (10KC)
- **April 8** – Kick-off Event



### Eligibility

**Mentees:** Early to mid-career professionals who are looking to grow, gain mentorship, and develop leadership skills.

**Mentors:** Senior professionals and executives who want to give back, support emerging leaders, and expand their professional networks.



### How to Apply

1. Log into your Ascend Canada account and complete the application form.
2. Share your career level, goals, and mentorship
3. Mentor-mentee matches will be announced on March 25.

If you are not matched in this cohort, your name will be kept on record for future mentorship opportunities.

## Contact Information

For more details, visit: [ascendleadership.ca](https://ascendleadership.ca)  
For inquiries, contact: [info@ascendleadership.ca](mailto:info@ascendleadership.ca).



This mentorship program is an excellent opportunity for both mentees and mentors to grow, build meaningful professional relationships, and contribute to the development of Pan-Asian leadership in Canada.

# PROGRAMME DE MENTORAT DES LEADERS ÉMERGENTS D'ASCEND CANADA (2025)

Encourager la prochaine génération de leaders



## À propos du programme

Le Programme de mentorat des leaders émergents d'Ascend Canada est conçu pour soutenir les professionnels pan-asiatiques en début ou milieu de carrière dans leur développement professionnel et en leadership. Ce programme met en relation des mentorés avec des mentors expérimentés qui offrent des conseils précieux, partagent leurs expériences professionnelles et les aident à progresser dans leur carrière.

Grâce à un mentorat structuré, les participants auront l'occasion d'élargir leur réseau professionnel, d'acquérir des perspectives sectorielles et de développer des compétences clés en leadership. Le programme favorise des connexions significatives qui profitent à la fois aux mentorés et aux mentors.

## Avantages du programme

### Pour les mentorés :

- Recevez un mentorat de leaders un à deux niveaux de carrière au-dessus de vous
- Obtenez des conseils sur votre carrière, des perspectives sectorielles et un accompagnement en leadership
- Accédez à des séances structurées de réseautage et d'apprentissage sur des sujets clés du leadership

### Pour les mentors :

- Soutenez la prochaine génération de leaders en partageant votre expérience
- Élargissez votre réseau professionnel à travers diverses industries
- Améliorez vos compétences en leadership et en coaching

## Comment fonctionne le programme?

- Mentorat en 1:1 ou en petits groupes : Les mentorés sont jumelés avec des mentors en fonction de leur niveau de carrière, de leurs objectifs et de leurs intérêts.
- Engagement autonome : Les mentorés sont responsables de contacter leur mentor et d'initier la relation.
- Séances de réseautage et d'apprentissage : Discussions mensuelles sur des thèmes clés du leadership.
- Flexible et virtuel : Le programme s'adapte aux horaires chargés et propose des interactions à distance facilitées via la plateforme Ten Thousand Coffees (10KC).



### Dates clés

- **11 février** – Ouverture des candidatures
- **10 mars** – Date limite de candidature
- **20 mars** – Jumelage mentor-mentoré complété
- **31 mars** – Lancement officiel du programme sur Ten Thousand Coffees (10KC)
- **8 avril** – Événement de lancement



### Admissibilité

**Mentorés :** Professionnels en début ou milieu de carrière cherchant à évoluer, à bénéficier d'un mentorat et à développer leurs compétences en leadership.

**Mentors :** Professionnels expérimentés et cadres souhaitant redonner, soutenir les leaders émergents et élargir leur réseau professionnel.



### Comment poser votre candidature?

Connectez-vous à votre compte Ascend Canada et remplissez le formulaire de candidature.

Partagez votre niveau de carrière, vos objectifs et vos préférences en matière de mentorat pour un jumelage personnalisé. Les jumelages mentor-mentoré seront annoncés le 25 mars.

Si vous ne recevez pas de jumelage pour cette cohorte, votre candidature sera conservée pour de futures opportunités de mentorat.

## Coordonnées

Pour plus de détails, visitez : [ascendleadership.ca](https://ascendleadership.ca)

Pour toute question, contactez-nous :

[info@ascendleadership.ca](mailto:info@ascendleadership.ca)

Ce programme de mentorat est une occasion exceptionnelle, tant pour les mentorés que pour les mentors, de progresser, de bâtir des relations professionnelles significatives et de contribuer au développement du leadership pan-asiatique au Canada.

Ne manquez pas cette opportunité de croissance et d'impact!